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Jeg brukte Holmen i Risør som eksempel på et sted der utbygger snudde, fra å 
ville bygge konforme “moderne” leilighetsblokker til å faktisk bygge hyggelige 
småhus i stedenfor.
Jeg trodde det var av idealistiske grunner, men nå har jeg blitt fortalt at snu-
operasjonen var fordi de først planlagte blokkleilighetene nesten ikke solgte. 
Småhusene derimot ryker unna, og nå er halve prosjektet realisert, 
til glede for alle i Risør.

“Striden” om bebyggelsen på Holmen i Risør pågikk i mange år, og Snøhetta var 
også inne med forslag. Sjefen sjøl, Kjetil Thorsen holdt foredrag og presenterte 
planene, som dessverre for Snøhetta ble dårlig mottatt i Risør.

For Snøhetta er ikke en spesielt god Stedsutvikler, fikk jeg høre. De er først og fremst 
Arkitekter. De er supergode til å lage spektakulære signalbygg, men er ikke veldig 
opptatt av selve stedsutviklingen.

Og det er nettopp god stedsutvikling Hønefoss trenger. Forskning viser at byer der 
folk trives best har rik variasjon og mangfold i bebyggelsen. Byer med en troverdig 
selvvokst, nøktern bebyggelse gir best trivsel. 
Å variere fasader med form og farge er rimelig å gjennomføre for utbyggere, og det 
kan gi en overraskende merverdi både i salg og trivsel.

Planene som er til behandling er overdimensjonerte og for voldsomme for Hønefoss. 
Det er viktig for byen at de blir kraftig nedskalert.

Lykke til med arbeidet!

Vennlig hilsen
Øyvind Tingleff



 

  

   

   

     

     

     

      

    

       

      

     

   

   

      




